
PROTOKÓŁ Nr   2 /15 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia  31 marca 2015 roku 

 

 

 
31 marca 2015 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Andrzej Jurgielewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

Nieobecny: Jan Dariusz Rudziewicz   

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

3. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecna Pani Teresa Kuźma i Pan Sławomir Przekop. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Andrzej Łanczkowski  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Bogdan Duś   – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Członek Komisji Infrastruktury 

6. Pan Jan Krzykwa    – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy    

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 13
10 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

 

Do p-ktu 2 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu w sprawie sprzedaży nieruchomości za cenę obniżoną. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie fundusz sołeckiego w Gminie 

Wiżajny na rok 2016. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2015-2022. 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2014 rok oraz informacja o stanie 

mienia jednostki. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Wiżajnach. 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2014 rok. 

11. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

12. Sprawozdanie z działalności Świetlicy Gminnej w Wiżajnach.  

13. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Wiżajnach. 

14. Sprawy bieżące. 

15. Wolne wnioski.  

16. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

Do p-ktu 3  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 6 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 

Do p-ktu 4 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu w sprawie sprzedaży nieruchomości za cenę obniżoną. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi o sprzedaż 

nieruchomości po byłej szkole w miejscowości Smolniki. Dodał, że poprosił o spotkanie  

na godzinę 13 dlatego, że miał spotkanie w sprawie Lokalnych Grup Działania gdzie mogła 

zapaść jakaś decyzja i byłaby konieczność zmiany naszej uchwały odnośnie przynależności 

do LGD. Wójt Gminy powiedział, że wczoraj na posiedzeniu sejmiku województwa 

podlaskiego była poruszona sprawa nieruchomości w Smolnikach i ostatecznie zapadła zgoda 

co do przejęcia. Dodał, że Urząd Marszałkowski planuje przeznaczyć na remont tego obiektu 

ok. 5 mln zł. Stwierdził, że jego zdaniem należy cieszyć się z tego, że ktoś chce od nas tą 
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nieruchomość przejąć. Wójt wyjaśnił, że sesja sejmiku była bardzo burzliwa w tej sprawie  

i na początku nie było wiadomo, czy ten pomysł przejdzie, ale ostatecznie się udało w czym 

bardzo pomógł Pan Cezary Cieślukowski. Dodał, że cena za którą przekazujemy tą 

nieruchomość wynosi 500 tys. zł. Wójt Gminy wyjaśnił, że próbowano negocjować z nim 

cenę, aby opuścić o kwotę, którą trzeba będzie zapłacić za opisy, ale on na to się nie zgodził. 

Stwierdził, że od tej kwoty nie będzie trzeba płacić podatku, a w całym przedsięwzięciu 

pomagał również Wójt Gminy Rutka-Tartak. 

Wójt Gminy powiedział, że na pewno byłyby trudności ze sprzedażą tej nieruchomości, więc 

należy się cieszyć z tego, że uda się ją zbyć. Wyjaśnił, że na 99% nie będzie trzeba 

odprowadzać VAT-u od tej transakcji i ma opinię radcy prawnego w tej sprawie. Dodał,  

że Urząd Marszałkowski daje nam 500 tys. zł i nic więcej, a cały proces przekazania odbywa 

się na zasadzie obniżenia ceny, a nie udzielenia bonifikaty i jego zdaniem należy wziąć to,  

co proponują i nie dyskutować z tym. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że już wcześniej były jakieś ustalenia  

i była zgoda na to przedsięwzięcie, więc wywód Pana Wójta był zbędny, skoro już raz 

większość się na to zgodziła. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że jeżeli faktycznie nie będzie 

konieczności oddania VAT-u to jest to jeszcze do przyjęcia. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. 

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, projekt  

w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

 

Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie fundusz sołeckiego w Gminie Wiżajny na rok 

2016. Następnie powiedział, że jest propozycja na niewyrażenia zgody na tworzenie funduszu 

sołeckiego. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on jest za tym, żeby taki fundusz 

utworzyć ponieważ pieniądze trafiają do konkretnych wsi. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. 

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 11 głosów, przeciw oddano 1 głos,  

głosów wstrzymujący się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, projekt  

w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła proponowane zmiany w budżecie 

gminy na 2015 r.: 
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1. Zwiększa się dochody z tytułu rekompensaty za zniszczenie dróg na terenie gminy w czasie 

organizowanego rajdu w miesiącu lipcu o kwotę - 44 575 zł, natomiast wydatki na remont 

dróg zwiększa się w wysokości -164 575,- zł. 

2. Zwiększa się dochody o kwotę - 6 252,- zł oraz wydatki o kwotę - 6 452 /dotacja  

na wydatki związane z przygotowaniem i przeprowadzeniem wyborów Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej/. 

3. Zmniejsza się dochody w dziale oświata o kwotę - 6 750,00 zł /zmniejszenie dotacji 

celowej na realizacje zadań własnych w zakresie wychowania przedszkolnego/. 

4. Zwiększa się dochody i wydatki w dziale pomoc społeczna w kwocie - 585,- zł 

przeznaczone w ramach zadań zleconych na wydatki związane z przyznaniem Karty Dużej 

Rodziny. 

5. Zwiększa się dochody o kwotę - 1 085,- zł oraz wydatki o kwotę - 500,- zł z tytułu zwrotów 

nienależnie pobranych świadczeń z pomocy społecznej. 

6. Zwiększa się dochody z tytułu odsetek od nieterminowych wpłat podatków i opłat 

lokalnych - 500,- zł, 

7. Zmniejsza się wydatki w dziale oświata o kwotę - 62 350,- jednocześnie zwiększając plan 

wydatków, związanych z realizacją zadań wymagających specjalnej organizacji nauki i metod 

pracy dzieci i młodzieży ogółem - 133 295,00 zł. 

8. Zwiększa się plan wydatków dotyczących odprowadzanych opłat z tytułu podatku  

od nieruchomości za mienie gminne w wysokości - 99 447,00 zł. 

9. Zwiększa się plan wydatków na wykonanie szamba przy OSP w Oklinach oraz zakup 

ulicznych koszy na śmiecie - 3 416,- zł. 

10. Zmniejsza się wydatki inwestycyjne dotyczące dróg w kwocie - 54 016,- zł jednocześnie 

zwiększając wydatki na usługi elektroniczne inwestycyjne i bieżące ogółem - 60 285,- zł. 

Na spłatę rat kredytów długoterminowych w 2015 roku angażuje się wolne środki  

z lat ubiegłych w wysokości - 368 292,- zł. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że rajd się odbędzie,  

a cena jaka została wynegocjowana wynosi 2,5 tys. zł za kilometr. Dodał, że do urzędu 

wpłynie kwota ok. 44 575 zł i jego zdaniem ewentualne uszkodzenia powstałe po tym rajdzie 

powinny zostać z tej kwoty pokryte. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu. Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 12 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, projekt  

w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 

 

Do p-ktu 7 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2015-2022. Następnie odczytał projekt uchwały i zapytał członków 

Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu.  

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, projekt  

w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

 



5 

 

 

Do p-ktu 8 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2014 rok oraz informacja o stanie mienia 

jednostki. 

 Członków Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy  

za 2014 rok (załącznik Nr 8) oraz informacją o stanie mienia jednostki (załącznik Nr 9)  

 i nie wnieśli żadnych zastrzeżeń.  

 

 

 

Do p-ktu 9 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wiżajnach. 

 Członków Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Wiżajnach (załącznik Nr 10) i nie wnieśli żadnych zastrzeżeń.  

 

 

 

Do p-ktu 10 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2014 rok. 

 Członków Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie  

za 2014 rok (załącznik Nr 11)  i nie wnieśli żadnych zastrzeżeń.  
 

 

 

Do p-ktu 11 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Dodał, że chodzi tu o sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 Członków Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2014 r. (załącznik Nr 12)   

i nie wnieśli żadnych zastrzeżeń. 
 

 

 

Do p-ktu 12 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie z działalności Świetlicy Gminnej w Wiżajnach.  

 Członków Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z działalności Świetlicy Gminnej 

w Wiżajnach (załącznik Nr 13)  i nie wnieśli żadnych zastrzeżeń. 
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Do p-ktu 13 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Wiżajnach. 

 Członków Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z działalności Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Wiżajnach (załącznik Nr 14)  i nie wnieśli żadnych zastrzeżeń. 
 

 

 

Do p-ktu 14 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że był na walnym 

zebraniu Lokalnej Grupy Rybackiej i rozmowy w sprawie zmian trwają już prawi od roku,  

a od dwóch miesięcy rozmowy są coraz żywsze. Dodał, że tworzy się grupa suwalsko-

sejneńska, która odcina naszą gminę od Lokalnej Grupy Rybackiej. Wyjaśnił, że ta grupa  

jest nie do przyjęcia, gdyż nie chcą uczestniczyć w programach z tzw. ryb ale wszystko zależy 

od prowadzonych rozmów. Wyjaśnił, że po ostatnim dzisiejszym spotkaniu pojawiła się 

szansa na członkostwo w LGR, która pozyskała ok. 50 mln zł z szansą na większe środki.  

Wójt powiedział, że w kwietniu powinno się już coś wyjaśnić i jak na razie nie  

ma konieczności zmiany uchwały. Dodał, że na dzień dzisiejszy nasza Gmina jest odcięta  

od LGR, ale wszystko zmierza w dobrym kierunku. Wyjaśnił, że koszty utrzymania będą 

podobne, a przy większej liczbie członków składki będą mniejsze. 

Wójt Gminy powiedział, że będą wycięte drzewa na skrzyżowaniu ul. Wisztynieckiej,  

które przesłaniały wyjazd. Dodał, że Gmina złożyła wniosek na azbest i jest duża szansa,  

że tym razem otrzymamy dofinansowanie.  

Wójt Gminy powiedział, że powraca temat lekarza w Wiżajnach. Wyjaśnił, że możemy zrobić 

spotkanie z Panią Golubiewską i można również rozwiązać z nią umowę. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że jeżeli jest jakieś niezadowolenie 

wśród pacjentów to powinni oni coś napisać, żeby była jakaś podstawa. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że Radni są głosem ludzi więc trzeba się 

zastanowić co z tym problemem zrobić. Dodał, że Pan Wójt mówił o jakiejś kobiecie,  

która była  zainteresowana przyjściem na nasz teren. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że temat jest delikatny, 

ponieważ są narzekania ludzi. Dodał, że zapyta się radcy prawnego jakie są możliwości 

rozwiązania umowy. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski zapytał, czy jeżeli przyjdzie nowy lekarz do dostanie 

kontrakt na pacjentów. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że znamy się z Panią Golubiewską  

już kilkanaście lat i zawsze są jakieś zgrzyty. Dodał, że skoro jest osoba, która jest 

zainteresowana, to może należy jej wysłuchać. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że tej osoby już nie ma  

i to była tylko rozmowa. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski stwierdził, że w takim razie nie ma chętnych,  

aby zastąpić Panią Golubiewską. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz stwierdził, że pozostaje pytanie,  

czy chcemy uzdrowić tą sytuację. 
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 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że trzeba uważać, żeby wszystkiego  

nie stracić. Dodał, że jeżeli będzie się chciało zrezygnować, to będzie wojna  

z Panią Golubiewską. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nie ma innej wizji  

bo żaden lekarz nie przyjdzie do Wiżajn, aby pracować dla kogoś.  

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że trzeba porozmawiać z Panią 

Golubiewską. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski powiedział, że Wójt mówił, że jest możliwość 

rozwiązania umowy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że teoretycznie taka 

możliwość w zapisach umowy jest, ale w praktyce będzie to trudne do zrobienia, bo trzeba 

udowodnić niekompetencję i zaniedbywanie obowiązków. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chciałby poruszyć 

temat Urzędu Gminy. Dodał, że zdaje sobie sprawę z tego, że nie stać nas na budowę nowego 

budynku, ale mam propozycję, aby ten budynek doprowadzić do normalnego wyglądu i aby 

zmienić dach. Wyjaśnił, że należy zrobić ogrzewanie na ekogroszek i zrobić kominy 

wentylacyjne oraz poprawić instalację elektryczną.  Dodał, że chce również odtworzyć 

oryginalną elewację jak również z tyłu dobudować część urzędu, aby przenieść tutaj GOPS, 

księgowość szkół oraz zrobić archiwum i magazynek OC. Stwierdził, że dowie się,  

czy są możliwości aby przeprowadzić te wszystkie prace.  

 Radny Pan Jarosław Mikielski powiedział, że jego zdaniem wieźbe też będzie trzeba 

wymienić. 

 Radny Pan Czesław Puza powiedział, że przeróbka czasami wychodzi drożej niż 

budowa nowego. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy ma podejmować jakieś 

działania w tej sprawie, czy nie. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że trzeba w pierwszej kolejności drogi 

remontować.  

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że warto się zorientować w kosztach  

oraz w tym, czy konserwator wyrazi zgodę na takie przedsięwzięcie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy ma podejmować działa  

w tym kierunku. Dodał, że należy też wymienić maszt antenowy, który stoi przed urzędem, 

bo w razie jakiejś katastrofy, to on ponosi za to odpowiedzialność i on zgłasza konieczność 

jego wymiany. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że urząd wygląda koszmarnie. Dodał,  

że należy doprowadzić w pierwszej kolejności do powstania projektu i kosztorysu. Stwierdził, 

że jego zdaniem należy udzielić Wójtowi zgody na podjęcie działań. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedział, że na projekt w tym roku powinno 

wystarczyć środków. 

Członkowie Komisji wyrazili zgodę na podjęcie działać w kierunku wyceny remontu  

i dobudowy części urzędu. Za oddano 11 głosów, przeciw oddano 1 głos, głosów 

wstrzymujących się nie było. 

 

Do p-ktu 15 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

Radny Pan Bogdan Duś powiedział, że w miejscowości Laskowskie należy wstawić 

rurę, żeby poprawić przejazd. 

Więcej wolnych wniosków nie zgłoszono. 



8 

 

Do p-ktu 16 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina 14
30

. 

 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

Przewodniczący posiedzenia 

 

/-/ Walenty Wałejko 

1.Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

       /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

 

 

2. Członek Komisji Budżetu i Finansów 

 

        /-/ Tomasz Zamojski 

 

 

3. Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

 

          /-/ Andrzej Łanczkowski 

 

 


